
El Shaarawy: Zespół ma naprawdę duży potencjał

News - ASRoma.pl

Zespół Giallorossich zagra dzisiaj towarzysko z San Lorenzo. Wczoraj, z

okazji obchodów Święta Rodziny, drużyna spotkała się w Watykanie z

Papieżem. Między innymi o tym mówił, dla Roma TV, Stephan El Shaarawy.

- To było wspaniałe uczucie, bardzo mocne. Spotkałem się już z Papieżem, gdy

mieliśmy się zmierzyć z reprezentacją Włoch towarzysko z Argentyną. To był wielki

zaszczyt. Jest bardzo skromną osobą o wielkim sercu. Podziękował nam za jutrzejsza

inicjatywę. Nie liczy się wynik, korzystam z okazji, aby zaprosić wszystkich kibiców

Giallorossich i nie tylko, aby pomóc osobom, które przeżyły tą niesamowitą

tragedię.

Jak wrócić na właściwy tor po meczach z Porto i Cagliari?

- Trzeba to zrobić od razu z Sampdorią. To będzie ciężki mecz, ale musimy wrócić od

razu na dobry tor. Mercato jest zamknięte, mamy dopiętą kadrę, musimy

koncentrować się na każdym meczu, który rozegramy. Nie udało nam się

awansować do Ligi Mistrzów, naszym wielkim celem, poza rozgrywkami ligowymi,

pozostaje Liga Europy. Postaramy się zatem wrócić od razu na właściwy tor

rozgrywając dobry mecz i osiągając dobry wynik.

Jak bardzo wzmocniła się Roma?

- Pozyskaliśmy świetnych graczy o międzynarodowym poziomie, którzy grali dobrze

również do tej pory, mimo że nie awansowaliśmy do Ligi Mistrzów. Będziemy mieli

okazję na lepsze przygotowanie pewnych rzeczy, trenowania razem. Są przesłanki

do dobrej gry w tym sezonie, gdyż zespół jest mocny i ma naprawdę wielki

potencjał. 
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